
Till kommunfullmäktige i Danderyd

Interpellation till fastighetsnämndens ordförande Torsten 
Sjögren (M) angående uttalanden i Danderyds Nyheter 
nummer 4.

I Danderyds Nyheter nummer 4 uttalar sig fastighetsnämndens 
ordförande angående fastighetsnämndens, av tre medborgare 
överklagade, beslut om bostadspaviljonger vid Enmans väg i 
Enebyberg. 

 ”Det är vårt uppdrag att förse kommunen med lokaler. Det är 
egentligen bara när vi begär pengar som vi ska ta upp frågorna i 
kommunfullmäktige” hävdar Torsten Sjögren. Vidare påstår han 
”Dessutom tog ju socialnämnden det beslutet” (min kursivering).  

Med hänvisning till ovanstående anhåller jag om 
kommunfullmäktiges tillstånd att till fastighetsnämndens 
ordförande få ställa följande frågor:

1. Anser du således att all planlagd kommunal mark i Danderyds 
kommun står till fastighetsnämndens förfogande att fritt disponera? 

2. På vilka andra platser i kommunen tänker du, utan att du fått 
kommunstyrelsens eller kommunfullmäktiges uppdrag, föreslå 
fastighetsnämnden lägga flyktingbostäder eller lokaler som 
nämnderna kan anse sig behöva?

3. Anser du att förvaltningschefen, tekniske direktören, inte är formellt 
kompetent eftersom du ingriper och ändrar i en av honom, enligt min 
mening, absolut korrekt hanterad formaliafråga?

4. Vad avser du med ”det beslutet” när det gäller socialnämnden? 
Försöker du, för att klara ditt eget skinn, misskreditera socialnämnden 
som fattat ett, av socialdirektören föreslaget, formellt korrekt beslut?

Danderyd den 1 februari 2016

Siv Sahlström (C)


